
1 / 2

Fractie CDA
T.a.v dhr. Blankesteijn
Postbus 1000
3860 BA  NIJKERK

Uw brief van 23 januari 2020 Ons kenmerk 130471

Uw e-mailadres Bijlage

Datum 8 april 2020 Behandeld door H. Dobbenberg

Onderwerp Vraag CDA diefstal en beschadiging van fietsen op 
de stationslocaties

Team Valspecialisten

Geachte heer Blankesteijn,

Op grond van artikel 33 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad heeft u namens de fractie 
van CDA op 23 januari 2020 vragen gesteld over de diefstal en beschadiging van fietsen op station 
Nijkerk en Hoevelaken. Middels deze brief een reactie op de gestelde vragen.

1. Is het college op de hoogte van het feit dat er door inwoners overlast wordt ervaren als gevolg van 
fietsendiefstal / beschadiging van fietsen op de stations Nijkerk en Hoevelaken?
 
Wij zijn bekend met het feit dat er overlast ervaren word door fietsendiefstal en beschadiging van 
fietsen op de stations in Nijkerk en Hoevelaken. Hiervan zijn in het verleden ook veel meldingen 
geweest. Sinds een paar jaar zijn er mede hierom meerdere keren per week toezichthouders op de 
stations aanwezig voor structureel toezicht en het voeren van actieve bewaking. De cijfers laten 
ondanks deze extra inzet en georganiseerde acties zien dat er sprake is fietsdiefstallen en 
vernielingen. In 2019 gaat het gemeentebreed om 83 geregistreerde gevallen van diefstal van brom-, 
snor- en gewone fietsen. In 2018 waren dit er 65. Een stijging van ca 28% waarbij ook deel van de 
diefstallen op stationslocaties plaats vindt en de werkelijke cijfers hoger ligger aangezien niet in alle 
gevallen ook aangifte zal worden gedaan. 

 
 2. Deelt het college met de CDA-fractie het standpunt dat aanvullende veiligheidsmaatregelen 
wenselijk zíjn om deze problematiek tegen te gaan?
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Ondanks dat we met de inzet van toezichthouders en anti-diefstalacties het aantal klachten hebben 
verminderd willen we onderzoeken of we met aanvullende maatregelen het aantal incidenten verder 
omlaag kunnen brengen. Aangezien de gemeente geen eigenaar is van de fietsenstalling, maar deze 
wel onderdeel is van de openbare ruimte, zullen we hierover met afspraken moeten maken met 
andere partijen.
 
 
3. Deelt het college met de CDA-fractie het standpunt dat permanente camerabeveilíging op het 
station een preventieve werking kan hebben, en diefstal en vernieling kan tegengaan?
 
Ja, cameratoezicht kan tegen zowel de fietsendiefstallen als vernielingen een preventieve werking 
hebben.
 
 
4. ls het college voornemens om permanente camerabeveiliging, of anderszins aanvullende
veiligheidsmaatregelen, op de stations te realiseren?
 
We zijn voornemens de mogelijkheden hiertoe te onderzoeken, waarbij we ons niet beperken tot de 
mogelijkheid van cameratoezicht. Dit doen we in samenwerking met NS, Prorail en de
Provincie. Tevens zullen we de realisatie- en structurele kosten van mogelijke maatregelen in beeld te 
brengen.

 
5. Zo ja, kan het college aangeven op welke termijn zíj van plan is deze maatregelen te nemen?

Op dit moment kan niet worden aangegeven of en zo ja wanneer aanvullende maatregelen genomen 
kunnen worden. Nader onderzoek zal moeten uitwijzen of het plaatsen van camera’s of anderszins 
aanvullende maatregelen haalbaar is. De resultaten van dit onderzoek al dan niet voorzien van 
kostenbegroting zullen worden voorgelegd aan de raad. 
 
Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Nijkerk,

De secretaris,                                                        De burgemeester,

mevrouw drs. R.C.B. de Jong                               de heer mr. drs. G.D. Renkema


